



A NEW YEAR'S EVE TO REMEMBER

Ring in the New Year with a sumptuous feast and an unforgettable countdown and fireworks display from the observation deck. Raise a glass to new beginnings as the city sparkles around you.

Reserve by 15 December 2025 to enjoy free-flow soft drinks, orange juice, and beer with your celebration dinner.

Date: 31 December 2025

Time: 6.30 to 9.30pm

Price: HK\$1,188 per adult | HK\$688 per child

(includes free access to the outdoor observation deck)

Secure your festive experience: scan the QR code or contact our catering team:

T. +852 2113 3218 / email bqt.hkh@marcopolohotels.com

Terms and Conditions:

- Prices are subject to a 10% service charge
- A minimum of two guests is required per booking
- Reservations are available on a first-come, first-served basis and must be confirmed on or before 22 December 2025, subject to availability
- All payments are non-transferable and non-refundable
- The fireworks display and related arrangements are subject to the latest announcements by the HKSAR Government
- Children under eight years of age, as well as those in strollers, are not permitted on the observation deck.
All children must be accompanied and supervised by an adult at all times
- All matters and disputes will be subject to the final decision of Marco Polo Hotels – Hong Kong





除夕煙花晚宴

親朋結伴以一場亮麗饗宴送別2025，再移步到觀景台現場觀賞絢爛煙火匯演，一同倒數共迎新年！

凡於12月15日前預訂，晚宴期間可尊享免費無限暢飲橙汁、汽水及啤酒。

日期：2025年12月31日

時間：晚上6時30分至9時30分

價目：成人港幣1,188起 | 小童港幣688起

（可免費進入戶外觀景台）

預約或查詢，請掃描以下二維碼或致電+852 2113 3218 / 電郵至

條款及細則：

- 價目另設加一服務費
- 預訂需至少兩位起
- 須於2025年12月22日或之前預訂，座位有限，先到先得，額滿即止
- 所有已收取之費用均不設退款及不可轉讓
- 煙花匯演及晚宴將取決於政府的最新公布及安排
- 未滿八歲之兒童（包括嬰兒車內者）不得進入觀景台；所有兒童須由成人陪同方可進入
- 如有任何爭議，馬哥孛羅酒店—香港將保留最終決定權



NEW YEAR'S EVE COUNTDOWN SET DINNER
除夕倒數晚宴

Appetiser 前菜

Duck Liver Parfait
with Figs and Red Wine Jelly
鴨肝慕斯配無花果及紅酒果凍

Soup 湯品

Seafood Bouillabaisse
with Aioli and Toasted Baguette
法式海鮮濃湯
配蒜味蛋黃醬及烤法國麵包

Main Course 主菜

Crispy Crackling Pork Belly and Baked Cod Fish
with Mashed Potato Purée, Shallot Confit, and Champagne Sauce
香脆燒豬腩與焗鱈魚
配薯蓉、慢煮紅蔥頭及香檳醬汁

Dessert 甜點

Earl Grey Chocolate Mousse
with Red Wine Poached Pear
伯爵茶朱古力慕斯
配紅酒燴梨

Coffee or Tea
咖啡或茶

HK\$1,188 per person
每位港幣1,188